
Besluitenlijst Commissievergadering Bestuur en middelen
Datum 04-03-2020
Tijd 19:30 - 21:15
Locatie Raadzaal
Voorzitter de heer L. Linssen
Leden commissie bestuur 
en middelen

SV:      
RO:      
CDA:    
D66: 
VVD:
PAL:  
LS:      

M. Graef, R. Coolen, S. van de Haterd
G. Teeuwen, C. Wetemans 
M. Schreurs, vacature
J. van Beek      
J. Vissers
H. Meewis
R. Verheul

Afwezigheid / vervanging De heer M. Graef, Mw. Teeuwen. Beiden worden niet 
vervangen

Aanwezige 
portefeuillehouders

De heren Backus en Verlinden

Overige aanwezige 
raadsleden/commissieleden

De heer Voermans

Ambtelijke ondersteuning O. van de Ven, L. Jeurninck, C. Geraads, H. Tissen, I. 
Hoogervorst. J. Hesen, A. Janssen, P. Schroen, E. 
Lucassen. 

Deelname derden M. Cramwinckel uitvoerder onderzoek dienstverlening
Insprekers De heer B van Susteren t.a.v. punt 8b.
Publieke tribune 4  personen
Pers M.Suilen
Commissiegriffier J. Lommen
1 Opening

De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 
welkom en maakt melding van de afwezigheid zoals hierboven aangegeven. 

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt cf. concept vastgesteld, aangevuld met agendapunt 8b: 
“Bespreken voortgang uitbreiding woonwagenlocaties en aanbestedingen”.
De behandeling van dit agendapunt zal na agendapunt 4 plaatsvinden.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
D Het verslag van de vergadering van de commissie van 29 januari 2020 
wordt conform voorliggend concept vastgesteld.

4 Spreekrecht niet-commissieleden
De heer B. van Susteren spreekt in ten aanzien van agendapunt 8b. Hij is 
daartoe uitgenodigd door de heer Wagemans. Hij is niet tevreden over de 
voortgang en over het feit dat er niet met de (toekomstige) bewoners van 
Molenzicht gesproken wordt. Er zijn wisselingen van bureaus en dat komt de 
communicatie niet ten goede. 

8.b Bespreken voortgang uitbreiding woonwagenlocaties en 
aanbestedingen
De heer Wagemans van de fractie Ronduit Open wil graag vernemen wat de 
stands van zaken is met de betrekking tot de voortgang van de uitbreiding 
woonwagenlocaties en de aanbesteding hiervan.
De heer Wetemans (RO) vraagt hoe de stand van zaken is, en vraagt of er 
niet gecommuniceerd wordt. 
De heer Jeurninck antwoordt dat iemand is ingehuurd door de gemeente, en 
dat die hem terugkoppelt dat er communicatie heeft plaatsgevonden, en nog 
steeds plaatsvindt. Er is een aanbesteding geweest die er op gericht is dat er 
in september 2020 standplaatsen zijn ingericht. 

5 Presentatie en thema's
5.a Presentatie Dienstverlening

Mw. van de Ven, beleidsmedewerker dienstverlening houdt een presentatie 
over de dienstverlening. Deze is bijgevoegd bij de stukken. De commissie is 
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overwegend positief over de presentatie en de behaalde resultaten. De heer 
Verheul merkt op dat het woord aanvalsplan niet juist gekozen is. Dit roept 
een beeld op dat de burger als vijand wordt gezien. Geantwoord wordt dat 
meer bedoeld is, dat de gemeente vooruit wil met de dienstverlening naar een 
steeds hoger plan te tillen. Gevraagd wordt of er voldoende geld is om alle 
maatregelen te financieren. Voor wat betreft 2020 is dit zo, maar er moet 
voor de komende tijd op een realistische wijze beetje bij beetje stappen 
worden gezet. Er zal een planning met prioritering komen. De heer van Beek 
(D66) zag liever een NPS score (NET Promotor Score) in de statistieken. 
Hiervoor is niet gekozen omdat deze score bij gebruik voor overheid rare 
scores laat zien. De steekproef was te klein om een betrouwbare uitslag per 
kern te genereren. De heer Verheul merkt nog op dat (ambtelijke) blunders 
kunnen leiden tot een ander beeld van de dienstverlening.
De heer Backus zegt dat het om het algemene beeld gaat, en niet ingezoomd 
moet worden op incidenten. 
De heer Wetemans merkt op dat de gebruikte afkortingen in de leeswijzer wel 
toegelicht hadden kunnen worden. Nu is het voor een leek moeilijk te volgen . 
Bijvoorbeeld de term N=.., wat is N.
De heer Vissers spreekt zijn dank uit voor de presentatie en vraagt nog naar 
de scores deels eens.. deels oneens. Dit komt voort uit een keuzemogelijkheid 
bij de antwoorden van 1 tot 5 Waarbij EENS = 1 ONEENS = 5. De Scores 2,3 
en 4 zijn dan de tussenliggende antwoorden. De heer van de Haterd had 
graag een splitsing gezien in de score door mensen die wel, en mensen die 
geen vergunning hadden gekregen.  

6 Raadsvoorstellen
6.a Raadsvoorstellen verwerken decembercirculaire 2019

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel in 
de raadsvergadering van 17 maart 2020 te bespreken.
De heer van Beek vraagt naar de reserves voor de duurzaamheid. Deze zijn 
geoormerkt en worden gebruikt voor dit doel.
De heer Meewis vraagt naar de gelden voor AZC. Deze zijn gelden van de 
algemene uitkering, voor algemene middelen, met dien verstande dat zij 
verkregen worden omdat de gemeente een AZC heeft, en daardoor ook meer 
kosten moet maken. De gelden voor de voogdij 18+ zijn nodig omdat de 
gemeente 2 grote zorginstellingen heeft voor deze specifieke doelgroep.

7 Vanuit de raad ingekomen stukken
7.a Collegemededeling 11dec19 over collegebeleid per 1jan20 inzake 

digitale nieuwsverstrekking door gemeente
De fractie PAL heeft verzocht om agendering van de collegemededeling om te 
bezien in hoeverre het door het wegvallen van ViaLeudal en het  stopzetten 
van de lokale blaadjes de gemeente Leudal heeft bedacht om:
 Het gat op te vullen tot de nieuwe wet van kracht is
 Een grote doelgroep ‘digibeten’ en burgers die niet dagelijks alle 

nieuwsberichten kunnen volgen, toch van analoge informatie te voorzien.
 Of het ter inzage leggen van stukken die betrekking hebben op bv 

vergunningen op een digitaal platform  zijn  getoetst aan de AVG.
De her Backus antwoordt dat het jammer is dat de krantjes zoals ViaLeudal 
niet meer bestaan in de vorm van huis- aan huisblad, maar dit is niet des 
gemeentes. Ze zijn wel beschikbaar als bijlage van dagblad de Limburger, en 
ze worden ter lezing neergelegd in diverse openbare gebouwen en 
zorginstellingen. Daar waar nodig in incidentele gevallen zal de gemeente het 
blad HALLO Leudal gebruiken. Verdere publicatie zal digitaal geschieden via 
diverse kanalen. 

8 Aan de commissie gerichte stukken
8.a Doelmatigheidsonderzoek subsidiebeleid

Er is een doelmatigheidsonderzoek geweest in Leudal over de uitvoering van 
het subsidiebeleid. De heer Custers van de fractie Ronduit Open heeft 
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verzocht om de resultaten hiervan te bespreken in de commissie, en van het 
college te vernemen wat de acties zijn die zijn uitgezet op basis van het 
onderzoek. Van de fractie Ronduit Open was niemand aanwezig die dit punt 
nader kon toelichten. Er vindt geen aparte juridische toetsing plaats, de 
kennis hiervan zit bij de medewerker. De grote subsidieverleningen, zoals die 
van de grote welzijnsinstellingen zijn niet gemandateerd en gaan via het 
college. Met de verbeterpunten uit het onderzoek is men aan de slag gegaan. 
Het is niet nodig om van de verenigingen ledenlijsten te krijgen. De 
verenigingen vullen jaarlijks de aantallen in, en verklaren dit naar waarheid te 
hebben ingevuld. Mocht later blijken dat onjuiste gegevens zijn verstrekt, dan 
zal teveel betaalde subsidie worden teruggevorderd.
Regelingen worden zo uitgevoerd dat aan de wettelijke bepalingen wordt 
voldaan. eventueel aanvullende regelingen van de gemeente worden alleen 
opgelegd als dit niet onnodig lastenverhogend werkt voor de vereniging. 
Indien er in een wettelijke regeling fatale termijnen staan, dan worden die 
gehandhaafd.   

9 Stand van Zaken organisatieontwikkeling
Er zijn geen ontwikkelingen te melden

10 Langetermijnkalender
Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de kalender.

11 Openstaande actiepunten
Geen openstaande actiepunten

12 Mededelingen en Rondvraag
De heer Meewis vraagt naar de stand van zaken van de brief van de griffier 
over het oprichten van een klankbordgroep en het auditcomité. In het 
presidium van februari 2020 is afgesproken dat dit taken blijven voor de 
commissie bestuur en middelen.

13 Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 
om  21:15 uur. De volgende vergadering is gepland op woensdag 8 april 
2020.


